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Strakonická radnice sport podporuje  
 
Sport a jeho podpora je diskutované téma na všech úrovních politiky, vedení obcí, měst a  
koneckonců i státu. Často tato otázka bývá oblíbeným bodem ve volebních programech. 
Kde ale začíná a kde má končit podpora sportu, jaký sport bude preferován, a který 
naopak bohužel zůstane v ústraní a nepovšimnut.  
 
V reakci na zveřejněný text si dovolujeme předložit veřejnosti postoj a směr, který v oblasti 
podpory sportu preferuje vedení města. 
Strakonická radnice se vydala svým vlastním směrem. Od masivní podpory vybraných 
klubů, tak jak byla prováděna v minulosti, se striktně upustilo. Ne snad z důvodů, že by 
město nemělo zájem tyto profesionální sportovce podpořit, ale ve chvíli, kdy se finanční 
prostředky tenčí, je na zvážení, zda podpořit profesionální klub, který sice navenek vytváří 
obraz a popularitu města, nebo investovat finance do mládeže, která je na straně druhé 
pro město obrovskou devizou.   
Podle slov místostarosty Milana Jungvirta prosazuje vedení města vizi podporovat 
především mládež. V té je budoucnost, kterou Strakonice nutně potřebují. 
Milan Jungvirt se k tomu dále vyjádřil: „Stále podporujeme, a jsme připraveni  hledat 
zdroje financí pro subvenci především klubů majících mládežnickou základnu. Rozhodně 
nechceme personalizovat a dělat rozdíly mezi jednotlivými sporty. Právo na podporu má 
naprosto každý klub, který má ve svých řadách děti a dorost. Jsem přesvědčen, že 
profesionální klub se zahraničními hráči by si měl zaměstnávat managera, který bude 
intenzivně hledat sponzory a alternativní zdroje financí a nespoléhat pouze na granty 
vyhlášené městem.“ 
Basketbalové mládí má podporu od vedení města zajištěnou už tím, že bude užívat 
zařízení města ve stejném rozsahu jako v letech minulých a i nadále může čerpat granty, 
které přiděluje sportovní komise.   

Markéta Bučoková, PR  
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